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Dato: 09.04.25 

Tidspunkt: Etter årsmøte 

 

Styret varsler her om at det skal avholdes et beboermøte etter årsmøte. Vi håper at flest mulig 
seksjonseiere kan bli igjen etter årsmøte er avholdt for å delta. 

 

Vi ønsker å informere om hva som er forskjellen mellom årsmøtet og beboermøte, slik at det ikke 
kommer til forvirring for seksjonseiere. 

 

Beboermøtet er altså et rent informasjonsmøte, og det vil ikke bli tatt noen beslutninger i 
dette møtet. Møtet vil i praksis likevel kunne oppleves som det ordinære årsmøtet, fordi 
man samles og presenterer og drøfter forskjellige saker. Forskjellen er altså at det ikke 
foretas avstemming i møtet. 

 

Med vennlig Hilsen 
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